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Zahájení Oborové rady (PEM/E, EK/E, MME/E) 
Doc. Hudík přivítal přítomné a seznámil je s obsahem zasedání. Bylo konstatováno, že všechny oborové 

rady jsou usnášeníschopné (viz prezenční listinu). Byl projednán souhlas ke společnému jednání všech 

oborových rad najednou i vzhledem k tomu, že problematika doktorských studijních oborů je prakticky 

stejná. Přítomní (včetně děkana Fakulty podnikohospodářské) se shodli, že jednání povede proděkan 

pro vědu doc. Hudík a že proběhne hybridně, protože dva externí členové se nemohli jednání účastnit 

osobně. 

Závěr: Všichni přítomní vyslovili souhlas 

Hodnotící zprávy všech oborů  
Všechny hodnotící zprávy byly odeslány členům oborové rady v předstihu.  

Doc. Hudík promítl Hodnotící zprávu oboru Ekonomie a konstatoval, že poslední úspěšný doktorand 

obhájil disertační práci v listopadu roku 2023 a dne 14.3.2024 uplyne lhůta na odvolání poslednímu 

neúspěšnému doktorandovi, který nesplnil své studijní povinnosti. Akreditace programu Ekonomické 

teorie končí v prosinci 2024 a již nyní lze konstatovat, že setkání oborové rady je poslední akreditace 

oboru Ekonomie je úspěšně ukončená. Kopie zprávy je neveřejnou přílohou tohoto dokumentu. 

Závěr: Všichni přítomní členové oborové rady programu Ekonomické teorie vyslovili souhlas 

s hodnotící zprávou.  

Dále byla předložena Hodnotící zpráva za obor Podniková ekonomika a management. V tomto oboru 

je nyní v aktivním studiu 7 doktorandů a 4 přerušení. Z těchto doktorandů by se 4 měli přihlásit k velké 

obhajobě a 7 bude převedeno do oboru MME/E.  
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I pro oborovou radu programu Ekonomika a management je toto setkání poslední, protože akreditace 

programu končí v prosinci 2024 a doktorandům, kteří nemohou studium dokončit do této doby, bude 

umožněn přestup na MME/E.  

Závěr: Všichni přítomní členové oborové rady programu Ekonomika a management vyslovili souhlas 

s hodnotící zprávou.  

Dále byla předložena zpráva programu Management a manažerská ekonomika. Proděkan okomentoval 

data v tabulkách a publikační výstupy doktorandů. Pro přijímací řízení do AR 2024/2025 je kapacita 

obdobná jako v minulých letech. Na Vědecké radě fakulty pak byl za minulý rok jmenován jako školitel 

a člen komisí doc. Štěpán Bahník, doc. Marko Orel, kteří obratem vypsali také nová témata. V oboru 

Management a manažerská ekonomie se v tuto chvíli neplánují výrazné úpravy akreditace, ale lze je 

v budoucnu předpokládat, a to v návaznosti na nový zákon (předpokládané schválení červen 2024). 

Pravděpodobně bude např. zrušená státní doktorská zkouška. Již nyní byl upraven systém financování 

studentů doktorského studia v prezenční formě studia.  

Proděkan také přednesl zpětnou vazbu od studentů (viz příloha prezentace). Průzkum se konal 

v období leden-květen 2023.  Byl také vyhotoven standard školitele.  

Závěr: Všichni přítomní členové oborové rady programu Management a manažerská ekonomika 

vyslovili souhlas s hodnotící zprávou.  

Přestup studentů na jiný program pro umožnění dostudování 

Přítomní dále podrobněji prodiskutovali přestup doktorandů z oboru PEM/E na MME/E. Proděkan 

přítomné informoval, že přestup se týká i jiných fakult a že VŠE dostala jednotný pokyn od MŠMT, jak 

postupovat. Doktorandi budou sice převedeni do nového programu, ale čas na studium jim zůstane 

stejný a podmínky také. Předpokládá se, že 95 % přestupujících doktorandů ukončí studium obhajobou 

do konce června 2025.  

Různé 

Dále bylo projednáno materiální zázemí pro doktorandy. Vedoucí kateder mají kapacitní problém 

s umístěním doktorandů do kanceláří kateder. Přítomný děkan FPH konstatoval, že je to palčivý 

problém celé fakulty a již se pracuje na jeho řešení, ale možností je velmi málo.  V minulosti existovala 

místnost pro doktorandy, která ale nebyla využívána. Nyní jsou nové prostory ve staré budově, které 

studentům nabízí více soukromí a prostoru ke studiu.  

Dalším bodem k projednání bylo snižující se množství přihlášek do PhD studia a jak by přítomní 

navrhovali zlepšit propagaci programu v zahraničí. Dr. Lochman navrhl instruovat vyučující, kteří jedou 

přednášet do zahraničí a zároveň oslovit studenty, kteří jsou zde např. na základě programu ERASMUS. 

FPH nemůže konkurovat nejprestižnějším školám, ale je třeba si najít oblasti, které jsou mimo oblast 

zájmu těchto škol a v nich se profilovat. Doc Houdek navrhl využít i tzv. guest-lecturer na VŠ v České 

republice a nabídnout např. studentům z ČVUT zajímavá témata z Katedry logistiky nebo 

managementu. Kvalita studentů se velmi zlepšila. Doc. Hudík bude kontaktovat OZS ohledně možnosti 

propagovat PhD program výměnným studujícím. 
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Závěr zasedání  

Doc. Hudík poděkoval přítomným na účast a čas, který naším doktorským programům věnovali a věnují. 

Rozloučil se pak s externími členy oborových rad PEM/E a EK/E, které tímto jednáním uzavřeli své 

působení na FPH a poděkoval jim za dosavadní působení.  

Další oborává rada se bude konat v zimním semestru AR 2024/2025 (pravděpodobně v říjnu 2024). 

 

Zapsala: Ing. Blanka Helclová 

 

 

 Schválil: doc. Ing. Marek Hudík, Ph.D._________________ 
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